



## بطولة سوق واقف الدولية الخامسة لجمال الخيال العربية الأصيلة (A) 2024

### (شروط التداخل)

- مفتوحة للخيال المسجلة في أي كتاب أنساب معترف به من قبل واهو (المنظمة العالمية للجواد العربي) عند تاريخ إغلاق التداخل.
- يجب تسجيل الملكية بكتاب الأنساب قبل ما لا يقل عن 6 أشهر من تاريخ البطولة.

### (شروط التأهيل)

- يجب أن تكون جميع الخيل قد تأهلت في بطولة تابعة لإيكاهاو بعد تاريخ 2020/01/01 بإحدى الطرق التالية:

### - لا تقبل الخيل عمر سنة في بطولة سوق واقف.

- الحاصل على أحد المراكز (من الأول إلى الرابع) في بطولة التايتل أو بطولة (A).
- الحاصل على أحد المراكز (من الأول إلى الثالث) في أي بطولة (B) محلية أو بطولة (B) دولية.
- الحاصل على أحد المراكز (من الأول إلى الثالث) في بطولة (C) الدولية، البطولة المحلية أو البطولة الأوروبية.
- الحاصل على المركز (الأول) في أي بطولة (C) المحلية أو بطولة من بطولات المنشأ المحدد.

### - الخيل التي تكون قد تأهلت في دول ليست من أعضاء إيكاهاو يجب إما أن تتأهل في بطولة تابعة لإيكاهاو أو يجوز أن تتأهل في بطولات أخرى تقبل بها لبطولات جمال الخيل العربية مثل:

- لقب البطل أو البطل الاحتياطي أو "الثلاثة الأوائل" في البطولات الأمريكية المحلية.
- لقب البطل أو البطل الاحتياطي أو "الثلاثة الأوائل" في مسابقة سكوتسدیل الأمريكية.
- لقب البطل أو البطل الاحتياطي في مسابقات أمريكية "إقليمية".
- لقب البطل أو البطل الاحتياطي أو أحد المراكز من الأول إلى الثالث في بطولة محلية رسمية.
- أحد المراكز من الأول إلى الثالث في بطولة لاس فيغاس الأمريكية.



مهرجان سوق واقف للفروسية  
Souq Waqif Equestrian Festival

### (قيود التداخيل)

يُسمح لمالك الجواد بسحب جواده من البطولة قبل 10 أيام من إقامتها، وفي حال سحب الجواد خلال فترة تقل عن 10 أيام قبل اقامة البطولة، تفرض علي المالك غرامة مالية قدرها (3000 ريال قطري) ما لم يتم تقديم شهادة بيطرية من طبيب بيطري تفيد بوجود عذر طبي.



## 5<sup>th</sup> SOUQ WAQIF INTERNATIONAL ARABIAN HORSE SHOW (A) 2024

### (Conditions of Entry)

- Open to horses registered in any WAHO (World of Arabian Horse Organization) recognized Studbook by the closing date of entries.
- Studbook registration of ownership must be at least 6 months before the date of the show.

### (Qualification)

All horses should have qualified at an ECAHO affiliated show after 01/01/ 2020, in one of the following ways:

- Yearlings will not be accepted at Souq Waqif Show.
- (1<sup>st</sup> to 4<sup>th</sup>) place in a Title or A shows.
- (1<sup>st</sup> to 3<sup>rd</sup>) place in any B National or B International Shows.
- (1<sup>st</sup> to 3<sup>rd</sup>) place in a C International, National Championship or European Shows.
- (1<sup>st</sup>) Place in any 'C National Shows or Specific Origin Shows.
- Horses that have qualified in countries which are not Members of ECAHO must either qualify in an ECAHO affiliated show or may qualify at other shows accepted by the EAHSC, such as:
  - a title of Champion or Reserve Champion or "Top 3" at the US Nationals
  - a title of Champion or Reserve Champion or a "Top 3" at the US Scottsdale Competition.
  - a title of Champion or Reserve Champion in US "Regional" competitions.
  - a title of Champion or Reserve Champion or 1<sup>st</sup> to 3<sup>rd</sup> place in an official National Championship show.
  - (1<sup>st</sup> to 3<sup>rd</sup>) place at the US Las Vegas show.



### **(Entry Restrictions)**

- A horse owner may withdraw their horse from the Show up to ten (10) days before the Show. Should a horse be withdrawn within a period of less than ten (10) days before the Show, the relevant owner shall be subject to a fine of (QAR 3,000) unless a veterinary certificate, by a veterinary doctor, stating a medical excuse, is provided.